

《单词百科:formular是什么意思?formular怎么发音?formular的解释和用法》

英语单词formular是什么意思?formular怎么读?formular怎么发音?简答网为您整理了formular的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



formular怎么读

formular的读音:[ˈfɔːmj ɪ l]

formular的意思

1、adj.公式的;

formular的双语例句

1、The precise molecular weight that is measured can be uniquely associated with a specific molecular formular.

测得的准确分子量与具体的分子式完全吻合.

2、 This paper introduces the construction process and material formular of pipeline rehabilitation inner lining turnover technique.

文章介绍了旧管道内衬翻转修复技术的施工工艺及材料配方.

3、 The Approximate Formular about The Speed of The Artificial Satellite Moving at Some Spot; apoapsis in Earth orbit; the point in its orbit where a satellite is at the greatest distance from the Earth.

关于人造卫星绕地球运行的近似公式以地球为中心的最远点；人造卫星轨道上离地球中心最远的点。

4、 An analysis is made in the paper, on the forces acted on particles on screen surface, from which the formular for calculation of screen mesh blinding particles is derived.

文章对振动筛筛面上物料颗粒受力情况进行了分析，推导出了堵孔颗粒的计算公式，提出了减少堵孔颗粒的有效方法。

以上是简答网为您整理的formular怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于

于formular的用法

、formular的释义、formular的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/formular>